
Протокол № 22 

засідання постійної комісії з питань соціального захисту,  охорони 

здоров’я та екології 

від 14.05.2024р. 

 

ПРИСУТНІ: 

 

1.Лазаренко В.В. 

2.Шевченко А.М. 

3.Турушин В.Є. 

4. Науменко О.В. 

5.Мостівенко Т.А. 
 

Головуюча: Лазаренко В.В. – голова постійної комісії з питань 

соціального захисту, охорони здоров’я та екології 

 

 В роботі постійної комісії взяли участь: секретар міської ради 

Олексійчук О.С.  

 
ЗАПРОШЕНІ: 

 

Синицький О.П. – заступник міського голови 

Чижевська Н.М. – заступник міського голови 

Вакульчук С.М. – головний спеціаліст юридичного відділу 

Заєць М.А. -    начальник відділу охорони здоров’я, депутат міської ради  

 
ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

Назва питання: 

1. Про внесення змін до «Програми охорони здоров’я Коростенської міської 

територіальної громади на 2023-2025 роки»  

2. Про затвердження керуючого справами виконкому 

3.Про внесення змін до Програми cоціальної підтримки Захисників  і  

Захисниць  України по  Коростенській міській територіальній громаді  на 

2023-2025 роки 

4.Про внесення змін до Комплексної програми «Турбота» Коростенської 

міської територіальної громади на 2022-2026 роки 

 
1.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до «Програми охорони здоров’я 

Коростенської міської територіальної громади на 2023-

2025 роки» 
ДОПОВІДАЄ: Чижевська Н.М. – заступник міського голови 
 Мостівенко Т.А. – депутат міської ради: 

- Вільний залишок має бути направлений на 

постраждалих осіб від наслідків агресії  рф проти 

України 

Чижевська Н.М. – заступник міського голови: 

- Список погоджувався з фінансистами, відповідь 

на запитання може дати фінансове управління, бо 

погоджували з фінансовим департаментом 

Лазаренко В.В. – депутат міської ради: 



- Чому  люди купують все самі, якщо є допомога в 

лікарні? 

Шевченко А.М. – депутат міської ради: 

- Все є 

Мостівенко Т.А. – депутат міської ради: 

- Все має бути якісно, при владі мають бути людяні. 

Можливо, призупинити питання і довивчити?! 

Чижевська Н.М. – заступник міського голови: 

- Всі пропозиції пропрацьовані з фінансовим 

департаментом 
ВИРІШИЛИ: Винести запропонований проєкт рішення на 33 сесію 

Коростенської міської ради 
ГОЛОСУВАННЯ: «За» - 3 (Шевченко А.М., Турушин В.Є., Науменко О.В.) 

«Проти» - 0 

«Утримались» - 2 (Мостівенко Т.А., Лазаренко В.В.) 
2.СЛУХАЛИ: Про затвердження керуючого справами виконкому 
ДОПОВІДАЄ: Синицький О.П. – заступник міського голови                     
ВИРІШИЛИ: Винести запропонований проєкт рішення на 33 сесію 

Коростенської міської ради 
ГОЛОСУВАННЯ: «За» - 4(Лазаренко В.В, Шевченко А.М., Турушин В.Є., 

Науменко О.В.) 

«Проти» - 0 

«Утримались» - 1 (Мостівенко Т.А.) 
3.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми cоціальної підтримки               

Захисників  і  Захисниць  України по  Коростенській 

міській територіальній громаді  на 2023-2025 роки 
ДОПОВІДАЄ: Єсін І.В. – начальник управління праці та соціального 

захисту  населення 
ВИРІШИЛИ: Винести запропонований проєкт рішення на 33 сесію 

Коростенської міської ради 
ГОЛОСУВАННЯ: «За» - 5 (Лазаренко В.В, Шевченко А.М., Турушин В.Є., 

Науменко О.В., Мостівенко Т.А.) 

«Проти» - 0 

«Утримались» - 0 
4.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Комплексної програми «Турбота» 

Коростенської міської територіальної громади на 2022-

2026 роки 
ДОПОВІДАЄ: Єсін І.В. – начальник управління праці та соціального 

захисту населення 
ВИРІШИЛИ: Винести запропонований проєкт рішення на 33 сесію 

Коростенської міської ради 
ГОЛОСУВАННЯ: «За» - 5 (Лазаренко В.В, Шевченко А.М., Турушин В.Є., 

Науменко О.В., Мостівенко Т.А.) 

«Проти» - 0 

«Утримались» - 0 
СЛУХАЛИ: Про затвердження граничної штатної чисельності 

комунального некомерційного підприємства 

«Коростенська центральна міська лікарня 

Коростенської міської ради» 
ДОПОВІДАЄ: Шевченко А.М. – депутат міської ради, запропонувала 



внести проєкт рішення з голосу, в зв’язку з нехваткою 

персоналу для відкриття  нейрохірургічного відділення 
ВИСТУПИЛИ: Заєць М.А. – депутат міської ради: 

- Я проти, бо штат вже збільшено за рахунок 

діагностичного   центру. Потрібно по ходу роботи 

визначитися, можливо вони будуть справлятися, якщо ні, 

то взяти працівників. 
ВИРІШИЛИ: Рішення не прийняте 
ГОЛОСУВАННЯ: «За» 1 (Шевченко А.М.) 

«Проти» - 0 

«Утримались» - 4 (Лазаренко В.В., Мостівенко Т.А., 

Науменко О.В., Турушин В.Є.) 

 

Голова постійної комісії  

з питань соціального захисту,  

охорони здоров’я та екології                                             В.В. Лазаренко 

 

 

 

 

 

 

 

Секретар постійної комісії   

з питань соціального захисту,  

охорони здоров’я та екології                                             Т.А.Мостівенко 


